



ສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນລາວ  
ສັນຕິພາບ ເອກະລາດ ປະຊາທິປະໄຕ ເອກະພາບ ວັດທະນະຖາວອນ

ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ  
ກົມຄຸ້ມຄອງທະນາຄານທຸລະກິດ

ເລກທີ 254 /ກຄທ  
ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ, ວັນທີ 05 ພຶດສະພາ 2021

**ແຈ້ງການ**

ເຖິງ: ຜູ້ອຳນວຍການທະນາຄານທຸລະກິດ ແລະ ຫົວໜ້າສາຂາທະນາຄານທຸລະກິດຕ່າງປະເທດ

ເລື່ອງ: ສືບຕໍ່ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດນະໂຍບາຍສິນເຊື່ອ ເພື່ອແກ້ໄຂຜົນກະທົບຈາກສະພາບການລະບາດຂອງພະຍາດ  
ອັກເສບປອດຈາກເຊື້ອຈຸລະໂລກສາຍພັນໃໝ່ (COVID-19)

- ອີງຕາມ ຄຳສັ່ງຂອງນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ສະບັບເລກທີ 15/ນຍ, ລົງວັນທີ 21 ເມສາ 2021 ວ່າດ້ວຍການເພີ່ມທະວີ  
ມາດຕະການສະກັດກັ້ນ, ຄວບຄຸມ ແລະ ກຽມຄວາມພ້ອມຮອບດ້ານ ເພື່ອຕ້ານພະຍາດໂຄດວິດ-19;
- ອີງຕາມ ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍນະໂຍບາຍສິນເຊື່ອ ເພື່ອແກ້ໄຂຜົນກະທົບຈາກສະພາບການລະບາດຂອງພະຍາດອັກເສບ  
ປອດຈາກເຊື້ອຈຸລະໂລກສາຍພັນໃໝ່ (COVID-19) ສະບັບເລກທີ 238/ທຫລ, ລົງວັນທີ 26 ມີນາ 2020 ແລະ  
ບົດແນະນຳການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍນະໂຍບາຍສິນເຊື່ອເພື່ອແກ້ໄຂຜົນກະທົບຈາກສະພາບການລະບາດ  
ຂອງພະຍາດອັກເສບປອດຈາກເຊື້ອຈຸລະໂລກສາຍພັນໃໝ່ (COVID-19) ສະບັບເລກທີ 249/ກຄທ, ລົງວັນທີ 11  
ພຶດສະພາ 2020.

ອີງຕາມສະພາບການລະບາດຂອງພະຍາດ COVID-19 ຮອບໃໝ່ຢູ່ ສປປ ລາວ ທີ່ມີຄວາມຮ້າຍແຮງ ແລະ ແຜ່  
ຂະຫຍາຍເປັນວົງກວ້າງໃນຂອງເຂດທົ່ວປະເທດ ເພື່ອເປັນການຊ່ວຍເຫຼືອຕໍ່ຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບຜົນກະທົບຈາກສະພາບການລະ ບາດ  
ດັ່ງກ່າວ ກົມຄຸ້ມຄອງທະນາຄານທຸລະກິດ, ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ຈຶ່ງຂໍແຈ້ງມາຍັງທະນາຄານທຸລະກິດໃຫ້ສືບຕໍ່ເປັນ  
ເຈົ້າການປະຕິບັດນະໂຍບາຍສິນເຊື່ອ ເພື່ອແກ້ໄຂຜົນກະທົບຈາກສະພາບການການລະບາດຂອງພະຍາດອັກເສບປອດຈາກ  
ເຊື້ອຈຸລະໂລກສາຍພັນໃໝ່ (COVID-19) ສະບັບເລກທີ 238/ທຫລ, ລົງວັນທີ 26 ມີນາ 2020 ພ້ອມດຽວກັນນັ້ນ ໃຫ້  
ທຸກທະນາຄານເປັນເຈົ້າການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງນະໂຍບາຍ, ລະບຽບການພາຍໃນ ເພື່ອແກ້ໄຂສິນເຊື່ອທີ່ໄດ້ຮັບຜົນ  
ກະທົບຈາກພະຍາດລະບາດ COVID-19 ຂອງຕົນໃຫ້ແທດເໝາະກັບສະພາບຕົວຈິງ. ພາຍຫຼັງສຳເລັດການທົບທວນ ແລະ  
ປັບປຸງດັ່ງກ່າວ ໃຫ້ທະນາຄານແຈ້ງໃຫ້ລູກຄ້າຊາບຢ່າງທົ່ວເຖິງຜ່ານເວບໄຊສ໌ຂອງທະນາຄານ ແລະ ຊ່ອງທາງອື່ນທີ່ເໝາະສົມ  
ແລະ ລາຍງານ ກຄທ ຊາບ ພາຍໃນເດືອນ ພຶດສະພາ 2021.

ພ້ອມທັງສືບຕໍ່ປະຕິບັດລະບອບການລາຍງານກ່ຽວກັບການປະຕິບັດນະໂຍບາຍສິນເຊື່ອເພື່ອແກ້ໄຂຜົນກະທົບ  
ເປັນປະຈຳເດືອນຕາມໄລຍະເວລາທີ່ກຳນົດ.

ດັ່ງນັ້ນ, ຈຶ່ງແຈ້ງມາຍັງທ່ານເພື່ອຊາບ ແລະ ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ.

ພົວພັນ ແລະ ປະສານງານ:  
ພະແນກນິຕິກຳ, ກົມຄຸ້ມຄອງທະນາຄານທຸລະກິດ  
ໂທ: 021 254291

ໄຊ ພູມ ວ່າການຫົວໜ້າກົມ  
  
ຕຳຫຼ່າ ເຮືອນມະນີວົງ